
Pan Bogusław Dębski przypomniał, iż Marszałek Województwa nie wywiązał się z 

obietnicy dostarczenia poszerzonej informacji dotyczącej koncepcji 

zagospodarowania terenu przy dworcu PKS. 

Ponadto nawiązał do Programu Przeciwdziałania Narkomanii i wskazał, że środki 

przeznaczone na tak ważny cel są bardzo małe. Zwrócił się z apelem o pogłębioną 

analizę tego faktu.  

Następnie Pan B. Dębski wskazał, iż Generalny Inspektor Ochrony Środowiska już 

kilkakrotnie odłożył sprawę rozpatrzenia odwołania od decyzji środowiskowej 

inspektora regionalnego (dotyczy lotniska regionalnego). Pan Radny podkreślił w tym 

miejscu pasywność Urzędu Marszałkowskiego, wyrażającą się w braku ponagleń i 

braku  dążenia do jak najszybszego uzyskania pozytywnej decyzji. Zwrócił się z 

apelem o podjęcie szerszej inicjatywy celem pozyskania decyzji. 

 


